
 

Zápis z jednání 
Místního výboru městské části Polabec 
Zasedání č. 19 – 3/2019 

Datum a čas konání: 27. června 2019, 18:30 
Místo konání: Restaurace Jízdárna, U jízdárny 209, Poděbrady 
Přítomni: Ing. Jan Duba (předsedající), Jiří Mičánek, Josef Mihalík, Josef 

Strnad, Renata Strnadová 
Omluveni: Petr Kulhavý, Mgr. Jan Froněk 

Program jednání 
1) Zahájení jednání 
2) Kontrola plnění úkolů 
3) Vyjádření k Návrhu dopravně inženýrského opatření (DIO) I/38, Chvalovice - Přední 

Lhota oprava povrchu komunikace 
4) Různé 

Průběh jednání 

1 - Zahájení jednání 
● Předsedající výboru přivítal členy Místního výboru městské části Polabec (dále jen           

“výbor”) a konstatoval, že je přítomno pět ze sedmi členů výboru a výbor je tím               
usnášeníschopný. 

2 - Kontrola plnění úkolů 
● Pořízení značky na hřiště 

○ bez změn 

3 - Vyjádření k Návrhu dopravně inženýrského opatření (DIO) 
I/38, Chvalovice - Přední Lhota oprava povrchu komunikace 

● Předsedající seznámil členy výboru s dokumenty týkajícími se zmíněného DIO a 
zejména poukázal na návrh dočasného (14.8. - 30.9.2019) zrušení autobusové 
zastávky linky 498 v Polabci. 

● V diskuzi zejména zaznělo: 
○ Nevhodný harmonogram celé stavby, který  
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■ bude omezovat obyvatele Polabce a Přední Lhoty po dobu více než 
měsíce, 

■ nevyužívá prázdninové výluky nejvytíženějšího spoje 514 linky 498. 
● Usnesení č. 11/2019 (přijato - 5:0:0) 

○ i) Výbor zásadně nedoporučuje  
přijetí dopravních omezení v navrhované podobě zejména z důvodu zhoršení          
dopravní obslužnosti Polabce v době školní výuky. 

○ ii) Výbor navrhuje 
■ a) změnu harmonogramu stavby tak, aby rekonstrukce vozovky v         

Přední Lhotě byla řešena samostatně, v co nejkratším termínu a v           
období letních prázdnin 
nebo 

■ b) prohození pořadí realizace I. a II. etapy rekonstrukce vozovky. 

4 - Různé 

Slavnostní otevření sběrného dvora - 8. července 
● Program 

○ 15:45 - 16:15 - Oficiální program 
○ 16:15 - 18:00 - Doprovodný program (kapela Poděbradka) + občerstvení  

● Za výbor se zúčastní J. Strnad 

Náletové dřeviny v ulicích Polabce 
● Předložil J. Strnad 
● V ulicích Polabce došlo k rozrostení se náletových dřevin. Tyto mimo omezení 

použitelnosti chodníků ohrožují zejména bezpečnost silničního provozu - zabraňují 
výhledu do křižovatek. 

● Úkol: J. Strnad provede fotodokumentaci tak, aby mohla být sestavena mapka 
dotčených míst. Tato bude následně následně předložena orgánům města. 

Zarostlé lampy pouličního osvětlení 
● Předložil J. Strnad 
● Některé lampy pouličního osvětlení jsou zarostlé náletovými dřevinami a proto 

nedostatečně osvětlují ulice. 
● Úkol: J. Strnad provede fotodokumentaci tak, aby mohla být sestavena mapka 

dotčených míst. Tato bude následně následně předložena orgánům města. 
 
 
 
 
 
 
Ing. Jan Duba 
předsedající, tajemník výboru 
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